
Bestyrelsesmøde 10.10 2024 Overordnet Grundejerforening 

Kraghave Vest Høje Taastrup. 

 

Bo, Annette og Jan deltog i mødet. 

1. Siden sidst 

Stierne er ikke blevet sprøjtet – vi har modtaget tilbud på vedligehold af stierne med varm luft. 

Der er også pris på udlægning af stigrus. 

Træerne på Frøgaard Alle er blevet skåret tilbage i det lodrette plan – det er med i vores aftale i forvejen. 

2. Opfølgning på Gottlieb 

Kontrakten udløber i år. Bo arbejder på udkast til indholdet af ny kontrakt. 

3. Opdatering af udtynding af plantebælte/lysskov Lavendelvej 1-2  

Der har været udfordringer omkring udtyndingen, da Lavendelvej 2 ikke var tilfreds med den prøveudtynding, som 

Gottlieb har udført. Udtyndingen omkring Lavendelvej 2 er derfor stoppet. Per kulance genplantes 2 træer (2.000 

kr.) bag en af ejendommene, og Gottlieb rydder op. Hvad der herefter skal ske omkring Lavendelvej 2 er uafklaret. 

Lavendelvej 1 har givet accept ud fra prøveudtyndingen, og det bliver derfor dette, vi fortsætter med omkring 

Lavendelvej 1. 

Opgaven omkring vedligehold er blevet pålagt foreningen af kommunen ved etableringen, men bestyrelsen 

oplever, at der i nogle foreninger er stor utilfredshed med det arbejde, vi udfører – både på standen af områderne 

og på den økonomi, der nødvendigvis følger med. Vi føler derfor ikke, at vi har den fornødne opbakning/tillid fra 

foreningerne.  

4. Status på økonomi, rest faktura fra Gottlieb 

Vi har modtaget delfaktura fra Gottlieb for timer, der er brugt i september. 

5. Ekstraordinær generalforsamling – indkaldelse og dato 

Det har store personlige omkostninger at sidde i bestyrelsen, når tonen, der anvendes over for bestyrelsen er, som 

vi har oplevet det på generalforsamlinger og i det daglige. 

Bo ønsker derfor ikke at fortsætte i bestyrelsen, medmindre bestyrelsen får generalforsamlingens mandat til at 

vedligeholde områderne, så vi stadig har et harmonisk udtryk. Ud mod fælleden tyndes mere (som Lavendelvej 1), 

mens plantebælterne mod Frøgaard Alle holdes forholdsvis tætte. 

Vi sigter efter afholdelse af ekstraordinær generalforsamling tirsdag 10. december 2024 – Jan ordner det fornødne 

(bestilling af lokale, udsendelse af indkaldelse). 

6.  Næste møde 

Torsdag 5. december kl. 20.00 

7. Eventuelt 

Intet. 


